
 

 

Til Folketinget – Skatteudvalget 

 

Hermed sendes svar på spørgsmål nr. 831 af 22. september 2014 (alm. del). Spørgsmålet 

er stillet efter ønske fra Torsten Schack Pedersen (V). 

 

 

Benny Engelbrecht 

/ Claus Bruun Johannessen 

  

6. oktober 2014 
J.nr. 14-4311599 

  

Skatteudvalget 2013-14
SAU Alm.del endeligt svar på spørgsmål 831
Offentligt
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Spørgsmål 

Vil ministeren oplyse, hvad de årlige administrationsomkostninger er hos SKAT til op-

krævning af registreringsafgift af importerede veterankøretøjer? 

 

Svar 

Jeg kan henholde mig til følgende, som jeg har modtaget fra SKAT: 

 

”Der foretages ikke separate opgørelser over administrationsomkostninger på de enkelte 

køretøjsarter. Det er derfor ikke muligt at give oplysninger om administrationsomkost-

ninger til opkrævning af registreringsafgift af importerede veterankøretøjer.” 
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